

Title (en)

Protecting device against the running dry of a diaphragm piston pump.

Title (de)

Trockenlauf-Schutzworrichtung einer Kolbenmembranpumpe.

Title (fr)

Dispositif de sécurité contre la marche à sec d'une pompe à piston à membrane.

Publication

EP 0129187 A2 19841227 (DE)

Application

EP 84106687 A 19840612

Priority

DE 3321959 A 19830618

Abstract (en)

1. Device for protection against dry running of the metering piston of a piston diaphragm pump designed for the conveying of liquid media, characterised by at least one measurement sensor (3, 4), which is integrated into the pump head body (1) in the region of the preliminary conveying chamber (2) above a minimum liquid level (IV) still just quite covering the metering piston (6), with means connected therebehind for preliminary warning of a report of emptiness and/or for switching the pump off.

Abstract (de)

Um eine Trockenlauf-Schutzworrichtung für eine Kolben-Membranpumpe zu schaffen, die unabhängig von der Antriebsenergie, zeitlich vor Abfall bzw. Ausfall der Dosierleistung aufgrund von Produktmangel und ohne externe Zuleitungen zwischen Produktvorratsgebinde und Dosierpumpe ein Warnsignal abgibt und/oder die Pumpe automatisch abschaltet, wird mindestens ein in die Vorförderkammer (2) oberhalb des den Doserkolben (6) gerade noch ganz bedeckenden Flüssigkeits-Minimalniveaus (IV) integrierter Meßfühler (3, 4) mit nachgeschalteten Leermeldevorwarn- und/oder Pumpenabschaltmitteln vorgesehen.

IPC 1-7

F04B 49/10

IPC 8 full level

F04B 23/06 (2006.01); **F04B 49/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

F04B 23/06 (2013.01); **F04B 49/10** (2013.01)

Cited by

AU736918B2; US6299419B1; EP1510698A2; WO9853208A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0129187 A2 19841227; **EP 0129187 A3 19850410**; **EP 0129187 B1 19860924**; AT E22484 T1 19861015; DE 3321959 A1 19841220;
DE 3460814 D1 19861030

DOCDB simple family (application)

EP 84106687 A 19840612; AT 84106687 T 19840612; DE 3321959 A 19830618; DE 3460814 T 19840612